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ГрешкаВ текста на Приложение № 1 към т.1
към проекта на РМС е изписано (стр. 17)
"Приложение No 2 – годишни такси за
обучение за учебната 2022/2022 г. на
студенти, докторанти и специализанти,
приети през учебната 2020/2021
г."Предполагам, че става въпрос за учебната
2022/2023 г.

Иван
Михалев 10.04.2022

Култура не ни трябва ли?Прави впечатление,
че таксите за студенти държавна поръчка в
НАТФИЗ са в пъти по-високи от тези в други
учебни заведения. Същевременно, това е
учебното заведение, даващо най-добре
подготвени кадри за театралното и филмово
изкуство, а някои специалности нямат аналог
у нас. Би било добре държавата да помисли  -
има ли нужда от добре подготвени и
талантливи кадри в културата. И ако да - да
бъдат предприети мерки за намаляване на
таксите, които са непосилни за студентите и
техните семейства. Тук ще допълня, че
ангажираността на тези студенти с учебния
процес е такава, че рядко могат да си
позволят да работят нещо, докато следват.

Габриела
Георгиева 10.04.2022



Кривото правоИмайки се предвид, че може би
в бъдеще всеки гражданин ще има правото
да пише и входира конституционна жалба, би
било добре да подготвите една критична
маса, която да е обучена за тази цел.
Предлагам от догодина всеки, които иска, да
получи възможността да започне следване по
право, присъствено или онлайн. Още в първи
семестър да се изучава конституционно
право, лекция плус практическо упражнение.
Нека преподавателите в университетите
сами да направят цедка и да подберат в
рамките на една/две години най-добри, сред
желаещите да станат един ден прависти.
(практика от австрийски университет)

Елисавета
Новакова 08.04.2022


